
Protokół  Nr  XXXVI/2021 

z  sesji  Rady  Miasta i Gminy Prochowice 

odbytej  w  dniu  28  kwietnia   2021 r. 

 

Pkt. 1) Otwarcie  sesji   i stwierdzenie  prawomocności  obrad  sesji. 

Sesję  otworzyła   Przewodnicząca Rady  Miasta  i Gminy Prochowice  Maria  Maćkowiak . 

Poinformowała, że  obrady  sesji   są  nagrywane   I  transmitowane. 

Na stan 15 radnych , w sesji   uczestniczyło  15 radnych .  Kworum zostało osiągnięte . 

Przewodnicząca  Rady MiG Prochowice  Maria  Maćkowiak  stwierdziła  kworum  i  Rada może 

podejmować prawomocne decyzje . Lista  obecności  stanowi  załącznik  nr 1 do protokołu.  

 

Przewodnicząca  Rady   powitała : 

 
Panią  Alicję  Sielicką  -  Burmistrza  Miasta  i Gminy Prochowice, 

Panią  Dorotę  Szafran Skarbnika MiG, 

Panią Dorotę  Kiełb Sekretarza MiG, 

Radnych Rady MIG Prochowice  oraz  mieszkańców Miasta i Gminy Prochowice . 

Pkt 2) Zatwierdzenie  porządku  obrad . 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad  został upubliczniony,  jak również  

wszyscy  radni  otrzymali     porządek   obrad  na skrzynki emailowe. 

Poinformowała również ,że na wniosek  Pani Burmistrz Alicji Sielickiej wykreśliła z porządku obrad 

sesji projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Prochowice. 

Postawiła  zatem wniosek o wykreślenie z porządku  obrad projekt uchwały w sprawie zmiany w WPF  

pod   głosowanie . 

Wyniki głosowania. 

 



status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

Radni jednomyślnie wykreślili z porządku obrad sesji projekt uchwały w sprawie zmiany w 

Wieloletniej  Prognozie  Finansowej Gminy Prochowice. 

Porządek  obrad sesji  Rady Miasta i Gminy Prochowice przedstawiał się następująco: 

1.Otwarcie  sesji   i stwierdzenie  prawomocności  obrad  sesji. 

2.Zatwierdzenie  porządku  obrad . 

3.Przyjęcie  protokołu  z  obrad  poprzedniej   sesji. 

4. Informacja Przewodniczącej  Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6.Sprawozdanie  z  działalności  p. Burmistrz  w okresie  międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej i Skarg , wniosków i petycji za I kwartał 2021 r.                                                    

8. Ocena  działalności  MGOPS, Przychodni Rejonowej praz placówek oświatowych  .                                                                                                                                                                                

9.Ochotnicza Straż Pożarna –realizacja zadań za rok 2020 , koszty utrzymania , zatrudnienie.                             

10.Podjęcie   uchwał  w sprawach : 

- zmian w budżecie Miasta i  Gminy Prochowice na 2021 r. 
 
- uchwalenia projektu Regulaminu  dostarczania  wody i odprowadzania ścieków , 
 
- rozpatrzenia petycji, 
 
11. Wolne wnioski i zapytania. 

12.Zakończenie   obrad   sesji  Rady Miasta i Gminy Prochowice .     

Pkt  1 i 2   zrealizowano  jak  wyżej . 

Pkt 3) Przyjęcie protokołu   Nr XXXV    z sesji Rady Miasta i Gminy Prochowice.   

Przewodnicząca Rady Maria Maćkowiak  poinformowała, że zgodnie ze Statutem Miasta i Gminy  

Prochowice  Protokół   Nr  XXXV   z  sesji Rady Miasta i Gminy  Prochowice  został  wyłożony  na 7 dni  

przed sesją w biurze Rady i każdy z  radnych mógł się  zapoznać z  jego treścią i  wnieść  swoje uwagi. 

Następnie zapytała   o ewentualne  uwagi  do treści  protokołów .Uwag  nie wniesiono. 

W związku z powyższym Przewodnicząca  stwierdziła, że  protokół   został    przyjęty.   

 



Pkt 4) Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. I tak : 

1. Przygotowanie i podpisanie uchwał z poprzednich sesji do publikacji. 

2. Zapoznanie się i podpisanie protokołów z poprzednich sesji. 

3. Uczestnictwo w spotkaniu z sołtysami naszej gminy. 

4. Obecność na spotkaniu z przedstawicielami Policji przy podpisywaniu porozumienia o 

współpracy i przekazaniu aktu notarialnego gruntu pod budowę posterunku Policji w 

Prochowicach.  

5. Udział w posiedzeniu komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego ,Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

6. Udział w posiedzeniu komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Edukacji, Kultury i Sportu.  

7. Przygotowanie informacji z pracy Rady do „Wieści”. 

8. Przygotowanie i zwołanie sesji w dniu dzisiejszym . 

9. W związku z postępującym zagrożeniem epidemiologicznym koronawirusem  w  dalszym 

ciągu , zawieszone są dyżury radnych w Urzędzie Miasta i Gminy. Pozostaję w stałym 

kontakcie telefonicznym z Radnymi Panią Burmistrz i pracownikami Urzędu. 

 

Prowadząca  dla  formalności zapytała   o ewentualne  uwagi , zapytania  do informacji .Uwag, 

zapytań brak .     Radni  przyjęli  informację  do wiadomości  do protokołu . 

 

Pkt 5) Wnioski  i  interpelacje radnych . 

Przewodnicząca  Rady  poinformowała, że zgodnie ze znowelizowaną  ustawą o samorządzie 

gminnym  interpelacje i zapytania  składane są  na piśmie do przewodniczącego rady, który 

niezwłocznie przekazuje je  Burmistrzowi , który nie później niż  w terminie 14 dni od dnia otrzymania   

udziela  odpowiedzi. Treść interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi podawana  jest do 

publicznej wiadomości poprzez publikacje w Biuletynie  informacji publicznej i na stronie 

internetowej gminy . Radni nie zgłosili  interpelacji, wniosków.  

 
Pkt  6)  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrz  w okresie  międzysesyjnym. 

Burmistrz MIG Alicja Sielicka przedstawiła informację  o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Pisemna informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Prowadząca sesję   dla  formalności zapytała    o ewentualne  uwagi , zapytania do informacji . Uwag , 

zapytań  nie wniesiono.     

Radni przyjęli   sprawozdanie  z działalności   P. Burmistrz  do wiadomości  do protokołu. 



   

Pkt 7)  Sprawozdanie Komisji  Rewizyjnej  i  Komisji  Skarg , Wniosków  i  Petycji  za I kwartał 2021 r.                                                    
 

Jako pierwsza  sprawozdanie  z działalności komisji   przedstawiła  Przewodnicząca  Komisji  

Rewizyjnej  Marta  Jędras. 

W  następnej  kolejności  sprawozdanie  z  działalności  komisji  przedstawił  Przewodniczący  Komisji 

Skarg ,Wniosków i Petycji   Maciej Dorożko. 

Prowadząca sesję   dla  formalności zapytał    o ewentualne  uwagi , zapytania do  sprawozdań  . 

Uwag , zapytań  nie wniesiono.     

Radni przyjęli   sprawozdanie  z działalności   Komisji Rewizyjnej i  Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji 

za  I kwartał 2021 roku    bez uwag do protokołu. 

Nastąpiła 10 minutowa przerwa w obradach. 

Wznowienie obrad. 

PKT 8)  Ocena  działalności  MGOPS, Przychodni Rejonowej praz placówek oświatowych  .                                                                                                                                                                                

              Przewodniczącą Rady  poinformowała, że radni otrzymali   informacje  nt. działalności 
jednostek samorządowych w wersji pisemnej na skrzynki  emailowe  oraz zostały one omówione na  
resortowej Komisji w dniu 21  kwietnia  br. 
 
Radni pozytywnie ocenili   działalność   jednostek samorządowych . Pomimo   trudnej sytuacji 
epidemiologicznej   placówki funkcjonują w sposób prawidłowy   realizując swoje  zadania i 
obowiązki. 
 
Pani Przewodnicząca  w imieniu radnych podziękowała za  trud i zaangażowanie dla wszystkich 
pracowników  jednostek  samorządowych . 
                                                                                                                                                                           

Dla formalności  prowadząca zapytała o  ewentualne uwagi  lub zapytania do złożonych sprawozdań . 

Wobec ich  braku  sprawozdania przyjęto do aprobującej wiadomości do protokołu.  

Pkt 9)  Ochotnicza Straż Pożarna –realizacja zadań za rok 2020, koszty utrzymania , 

zatrudnienie.                             

 Przewodnicząca  Rady poinformowała, że wszyscy radni  otrzymali pisemną informację, która została 

omówiona   na posiedzeniu  komisji w dniu 21 kwietnia  br.  która jednak nie dała podstaw do 

dokonania oceny pracy OSP.   

W związku z powyższym Radni zdecydowali o zaproszeniu Naczelnika OSP na komisję w m-cu maju 

br. celem  udzielenia    wyczerpujących informacji  nt. między innymi  pracy jednostki w okresie  

pandemii, kosztów utrzymania, zatrudnienia. 

 

                           



PKt 10 )  Radni  przystąpili  do  podjęcia   uchwał . 

Pkt  10.1.  Projekt  uchwały  w sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta i Gminy Prochowice  na  
2021.  

 
Przewodnicząca  Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej oraz został szczegółowo  omówiony na posiedzeniu komisji w dniu  14  i 21 
kwietnia 2021 r. 
  
 
Dla formalności prowadząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku postawiła projekt uchwały pod głosowanie . 

 Wyniki głosowania 

 

status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice   stosunkiem 

głosów    15 za, 0 wstrzymujących , 0 przeciwnych  podjęła uchwałę Nr XXXVI/ 181 / 2021 w sprawie 

zmian w budżecie miasta i gminy Prochowice na  2021 r. która stanowi załącznik do protokołu wraz 

z  imiennym wykazem głosowania. 

 

Pkt  10.2)  Projekt uchwały w sprawie uchwalenia projektu Regulaminu  dostarczania  wody i 
odprowadzania ścieków , 
 
Przewodnicząca   Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej oraz został szczegółowo  omówiony na posiedzeniu komisji w dniu 14 kwietnia 
2021 r. 
  
Dla formalności prowadząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku postawiła projekt uchwały pod głosowanie . 

 Wyniki głosowania 

 

status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 



WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego  jednogłośnie Rada Miasta i Gminy 
Prochowice podjęła  uchwałę nr XXXVI/ 182 / 2021  w sprawie uchwalenia projektu Regulaminu  
dostarczania  wody i odprowadzania ścieków , która stanowi załącznik do protokołu wraz z 
imiennym wykazem głosowania. 
 

Pkt  10.3)  Projekt  uchwały  w  sprawie   rozpatrzenia  petycji. 

Przewodnicząca   Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej oraz został szczegółowo  omówiony na posiedzeniu komisji w dniu 21 kwietnia 
2021 r. 
 
 
Dla  formalności  prowadząca  zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku postawiła projekt uchwały pod głosowanie . 

 Wyniki głosowania 

 

status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego  jednogłośnie Rada Miasta i Gminy 

Prochowice podjęła  uchwałę nr XXXVI/ 183 / 2021  w sprawie rozpatrzenia petycji,  która stanowi 

załącznik do protokołu wraz z imiennym wykazem głosowania. 

 

PKt  11)  W wolnych wnioskach  i  zapytaniach głos zabrali: 

Przewodnicząca Rady  Maria Maćkowiak przypomniała o obowiązku złożenia przez radnych 

oświadczeń majątkowych . Termin upływa w dniu 30 kwietnia br . 

Pani Burmistrz Alicja Sielicka  poinformowała, że zgodnie z wieloletnią tradycją zamówiła na 3 maja 

br. mszę świętą w intencji   ojczyzny . Msza odbędzie  się o godz. 11.00 w Kościele Parafialnym w 

Prochowicach . Niestety  osobiście  P. burmistrz  nie będzie mogła   w niej uczestniczyć , gdyż  będzie 

brała udział  w uroczystościach w Legnicy oraz w odpuście w Golance Dolnej .Dlatego też wydeleguje 

na te uroczystości  przedstawicieli Urzędu . 

Następnie p. burmistrz  poinformowała, że w związku ze świętami majowymi na wieży zostanie 

rozwieszona flaga, w Rynku  zostaną zamontowane akcenty    w postaci biało- czerwonych kwiatów. 



W Szkole  Podstawowej Nr 2 odbyły się  konkursy   recytatorski oraz plastyczny  . Na stronie 

internetowej zostaną zamieszczone  prace , które są bardzo  ładne.  2 maja przypada święto flagi , 

dlatego też  Rynek został udekorowany  narodowymi flagami. Prosimy o  wywieszenie flag  przez  

mieszkańców.  

Przewodnicząca  Rady Maria  Maćkowiak zaapelowała do radnych o uczestnictwo w mszy  

zamówionej  w intencji ojczyzny,  albowiem  osobiście nie będzie mogła wziąć  udziału  z racji 

uczestnictwa w mszy odpustowej  w Golance Dolnej. 

 

Pkt  12)  Zakończenie    sesji  . 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  sesji   Przewodnicząca  Rady  podziękowała   wszystkim 

za aktywne  uczestnictwo  i zamknęła obrady obrady sesji .  

Na  tym protokół  zakończono. 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodniczyła : 

Jolanta  Szpularz                                                                              Maria Maćkowiak   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


